
Zápis z jednání Rady obce Velatice 

den jednání: 29. března 2012 č. 6/2012 

 
 
Přítomni: Mgr. Jan Grolich 
 Zdeněk Severa 
 Mgr. Petr Pelikán 
 Ing. Marek Neveselý 
 Mgr. Pavel Drozd 
Omluveni:  
 
 

Jednání rady zahájil starosta obce ve 20:15 hodin. Jsou přítomni všichni členové rady, 
rada je usnášení schopná.  
 
Starosta obce navrhl následující program jednání: 
1. Řešení splaškové kanalizace v Hlučkově skále  
2. Schválení veřejnoprávní smlouvy na umístění stavby RD v JZD  
3. Schválení členů komise a tajemníka pro konkurz na ředitele MŠ Velatice  
4. Schválení rozdělení zlepšeného hosp. výsledku MŠ velatice 
5. Schválení odpisového plánu MŠ Velatice 
6. Schválení odměny pro ředitelku MŠ Velatice 
7. Řešení nového zdroje pitné vody  
8. Různé 
9. Závěr  
 
Usnesení č. 1/6/2012 – schválení programu jednání:  
1. Řešení splaškové kanalizace v Hlučkově skále  
2. Schválení veřejnoprávní smlouvy na umístění stavby RD v JZD  
3. Schválení členů komise a tajemníka pro konkurz na ředitele MŠ Velatice  
4. Schválení rozdělení zlepšeného hosp. výsledku MŠ velatice 
5. Schválení odpisového plánu MŠ Velatice 
6. Schválení odměny pro ředitelku MŠ Velatice 
7. Řešení nového zdroje pitné vody 
8. Různé 
9. Závěr  
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
1. Řešení splaškové kanalizace v Hlučkově skále  
  

Jednání rady v tomto bodě se účastní Jan Grolich st. jako osoba odpovědná za 
provoz vodovodů a kanalizací. 
 
Starosta obce informoval radu obce o tom, že na příští týden je naplánováno jednání 
se zástupci VAS a Svazku Šlapanicko, aby bylo konečně dořešeno provozování 
splašková kanalizace v Hlučkově skále.  
Předjednány jsou tři možné varianty řešení: 
- kanalizace se předá zdarma do užívání Svazku jako všechny části kanalizace a 

následně bude kanalizaci provozovat VAS jako v ostatních částech obce 
- kanalizace zůstane v užívání obce, která sama uzavře smlouvu na provozování 

s VAS a VAS bude platit nájemné obci 
- kanalizace zůstane v užívání a provozování obci 



 Starosta dodal, že v současné době provozuje tuto kanalizaci obec, a protože se 
 jedná o malou část kanalizace, nevztahují se na ještě všechny zákonné povinnosti pro 
 provozování kanalizací. Po dokončení další výstavby domů tato povinnost brzy na 
 obec dopadne a bude muset dělat veškeré úkony jako při provozování vodovodu 
 v celé obci. 
 Všechny obce Svazku standardně předávají nově budované vodovody a kanalizace 
 bezúplatně Svazku.  
 
 J. Grolich st. poznamenal, že je neefektivní, aby obec kvůli provozování takto malé 
 kanalizace musela dělat veškeré nutné kroky pro provozování kanalizací. Osobně se 
 domnívá, že by bylo vhodné, aby kanalizaci v celé obci provozoval jeden subjekt a 
 pokud se podaří prosadit, aby za to obce alespoň něco málo dostala, bude to jen 
 dobře.  
 
 Na základě diskuze bylo dohodnuto, že stanoviskem obce je uzavřít smlouvu na 
 provozování s VAS, která by z této části kanalizace platila nájem přímo obci. 
 
 
2. Schválení veřejnoprávní smlouvy na umístění stavby RD v JZD  
 

Starosta obce předložil radě obce ke schválení návrh veřejnoprávní smlouvy s p. 
Hlučkou, která nahrazuje územní rozhodnutí o umístění stavby RD v areálu JZD.  
Stavební komise smlouvu posoudila, její uzavření schválila s tím, že se musí upravit  3 
chyby v textu.  
 
Usnesení č. 2/6/2012 – Rada obce schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy s p. 

 Hlučkou, která nahrazuje územní rozhodnutí o umístění stavby RD v areálu JZD s tím, že 
 se musí upravit  3 chyby v textu. 

 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 
 

 
P. Pelikán opustil jednání rady. 
 
 
3. Schválení členů komise a tajemníka pro konkurz na ředitele MŠ Velatice 
 

Starosta obce předložil radě ke schválení členy konkurzní komise, kteří byli nominování 
dotčenými orgány: 

- Mgr. Jan Grolich za obec – předseda 
- Mgr. Petr Pelikán za obec 
- Mgr. Ivana Jarcová za Českou školní inspekci 
- Mgr. Růžena Jonášová za Krajský úřad JmK 
- Ladislava Zezuláková jako odborník v dané oblasti 
- Soňa Hromková za pedagogický sbor MŠ Velatice    

Jako tajemníka, který musí být zaměstnancem obce, starosta navrhuje Ing. Annu 
Severovou.  
 
Usnesení č. 3/6/2012 – Rada obce jmenuje následující členy komise: Mgr. Jan Grolich– 

 ředseda, Mgr. Petr Pelikán, Mgr. Ivana Jarcová, Mgr. Růžena Jonášová, Ladislava 
 Zeuláková, Soňa Hromková a jako tajemníka jmenuje Ing. Annu Severovou. 

 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 



4. Schválení rozdělení zlepšeného hosp. výsledku MŠ velatice 
  

Starosta obce předložil radě ke schválení návrh ředitelky MŠ, aby hospodářský 
výsledek MŠ Velatice za rok 2011 ve výši 20.898,86 Kč byl použit následovně: 
Převod do rezervního fondu 15. 898,86 Kč 
Převod do fondu odměn 5.000,- Kč 
 
 
Usnesení č. 4/6/2012 – Rada obce schvaluje, aby hospodářský výsledek MŠ Velatice 
za rok 2011 ve výši 20.898,86 Kč byl použit následovně: 
Převod do rezervního fondu 15. 898,86 Kč, 
Převod do fondu odměn 5.000,- Kč. 
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
5. Schválení odpisového plánu MŠ Velatice 

 
Starosta obce předložil radě ke schválení návrh odpisového plán dlouhodobého a 
drobného hmotného majetku předložený ředitelkou MŠ Velatice. 
 
Usnesení č. 5/6/2012 – Rada obce schvaluje odpisový plán dlouhodobého a 
drobného hmotného majetku MŠ Velatice v předloženém znění. 

 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 
 
   

6. Schválení odměny pro ředitelku MŠ Velatice 
 
Starosta obce předložil radě ke schválení žádost ředitelka MŠ Velatice na vyplacení 
odměny ve výši 2.000,- z fondu odměn za organizaci maškarního plesu, za získání 
finančního daru od Cemetrárny apod. Ředitelka informovala, že ostatní zaměstnanci 
podílející se na organizaci maškarního plesu odměny získali.  
 
Usnesení č. 6/6/2012 – Rada obce schvaluje vyplacení odměny ředitelce MŠ velatice 
ve výši 2.000,- Kč. 
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
7. Řešení nového zdroje pitné vody 
 

Starosta obce informoval radu obce o tom, že Starosta na základě průzkumu bylo 
zjištěno, že je reálná šance na pořízení průzkumného vrtu naproti pomníku U třech 
chlapců.  
Pro realizaci je nutné zažádat o dotaci na vypracování projektové dokumentace a 
realizaci. 
 
Usnesení č. 7/6/2012 – Rada obce schvaluje, aby byla podána žádost o dotaci na 
vypracování projektové dokumentace a realizaci průzkumného vrtu.   
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 



8. Různé 
 
a) Starosta obce informoval, že po dohodě s projektantem Klidové zóny by se měla 

co nejdříve po velikonocích realizovat výsadby zeleně. Starosta oznamuje, že na 
první sobotu po velikonocích vyhlásí veřejnou brigádu na výsadbu zeleně a 
hned ten den bude následně i zaset trávník. N tímto účelem je tedy potřebné 
nakoupit zeleň dle projektu na Klidovou zónu. 

 
Usnesení č. 8/6/2012 – Rada obce schvaluje nákup zeleně a travního semene na 
realizaci Klidové zóny.   
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 
 
 
b) Starosta obce informoval, že v nové zástavbě je možné v prostorách stávající 

stavby komunikace realizovat položení rozvodů veřejného osvětlení, dokud jsou 
zde nezahrnuté výkopy na další sítě. Celkové náklady jsou odhadovány na cca 
10.000,- Kč. 

 
 M. Neveselý uvedl, že souhlasí, ale v případě potřeby musí být zajištěna revizní 
 zpráva od položení rozvodů VO pro kolaudaci apod. 
 Starosta uvedl, že tuto revizní zprávu bude možné obstarat. 

 
Usnesení č. 9/6/2012 – Rada obce schvaluje položení rozvodů veřejného osvětlení 
v prostorách stávající stavby komunikace v nové zástavbě.   
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
c) M. Neveselý předložil návrh, aby Obec Velatice požádalo o dotaci z programu 

JmK na údržbu umělého hřiště a opravu přilehlé zvlhlé zdi. Žádost je připravena 
ze strany TJ Sokol Velatice, který již jednu žádost v tomto programu podává, a 
proto nemůže podat další. Hřiště i zeď je navíc v majetku obce. Celkové 
předpokládané náklady jsou 200.000,- a spoluúčast je 40% s tím, že obec by 
v letošním roce měla získat cca 40.000,- Kč z daně za hazardní hry, které by měla 
věnovat sportovní činnost.  

 
Usnesení č. 10/6/2012 – Rada obce schvaluje podání žádosti o dotaci z programu JmK 
na údržbu umělého hřiště a opravu přilehlé zvlhlé zdi za celkové náklady 200.000,- Kč.   
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 
 
d) Starosta předložil návrh, aby byly opraveny výtluky před vývěskami vedle KD, 

které jsou již poměrně rozsáhlé a jsou nebezpečné pro parkování vozů a pro 
vjezd do Zaosadí. Tuto opravu je možné provést za cenu 500,- Kč / m2.  

 
Usnesení č. 11/6/2012 – Rada obce schvaluje opravu výtluků před vývěskami vedle KD 
za cenu 500,- Kč / m2.   
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 
 
 
 
 



9. Závěr 
 
Jednání rady ukončil starosta obce ve 21:10 hodin. 

 
Zápis byl vyhotoven dne: 2. 4. 2012 
 

Starosta Místostarosta 
 
 
 

___________________ 
Mgr. Jan Grolich  

 
___________________ 

Mgr. Petr Pelikán 
 

 


